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RG - 0002.P.XXIV.2016 
 
 

P R O T O K Ó Ł  NR XXIV/2016 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą w dniu 29 grudnia 2016 r. 

 
 

Punkt 1.       
Otwarcie Sesji. 
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5.   
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6.   
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.   
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 
Punkt 8.   
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2016-
2019. 
Punkt 9.   
Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2017-2020. 
Punkt 10.  
Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej na 
rok 2010. 
Punkt 11.  
Odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii                                 
o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy. 
Punkt 12.   
Odczytanie opinii Komisji Rady Gminy. 
Punkt 13.   
Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie opinii i wniosków Komisji Rady 
oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej.                           
(Stanowisko to zawiera również ewentualne autopoprawki do projektu uchwały 
budżetowej). 
Punkt 14.   
Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i wniesionymi autopoprawkami. 
Punkt 15.   
Głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Wójta. 
Punkt 16.   
Głosowanie wniosków Komisji Rady Gminy nieuwzględnionych przez Wójta                          
w autopoprawce.  
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Punkt 17.   
Przyjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2020.  
Punkt 18.   
Przyjęcie uchwały w sprawie budżetu na 2017 rok.  
Punkt 19.   
Przyjęcie uchwały w sprawie Planów Pracy Komisji Rady Gminy Nowe Miasto nad 
Wartą na rok 2017. 
Punkt 20.   
Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
członków Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy Nowe Miasto nad Wartą.  
Punkt 21.   
Przyjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek 
oświatowych niepublicznych oraz publicznych prowadzonych przez inne niż jednostka 
samorządu terytorialnego organy oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania 
i wykorzystywania udzielonej dotacji.  
Punkt 22.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/219/2013 Rady Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą z dnia 28 listopada 2013r.  
Punkt 23.   
Interpelacje Radnych. 
Punkt 24.   
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 25.   
Zamknięcie sesji. 
 
Ad 1) Otwarcie Sesji. 

Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1500 otworzył XXIV 
Sesję Rady Gminy i powitał Radnych, Sołtysów, władze gminy oraz prasę. 
 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 
 Przewodniczący Rady informował, że ustawowy skład Rady wynosi                           
15 Radnych, obecnych jest 13, w związku z powyższym podjęte uchwały będą 
prawomocne. 
 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 
 Przewodniczący Rady poinformował, że porządek posiedzenia Radni otrzymali 
zgodnie ze statutem - 14 dni przed posiedzeniem. Pan Tomaszewski zaproponował 
przyjęcie porządku. Radni przyjęli porządek obrad jednogłośnie 13 głosami „za”. 
 
Ad 4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje                       
i wnioski. 

Przewodniczący poinformował, że protokół z XXIII Sesji zamieszczony był na 
stronie internetowej Urzędu w dniu 21 grudnia 2016 roku, Przewodniczący poprosił                      
o ewentualne uwagi do protokołu.  
W związku  z brakiem uwag pan Tomaszewski zaproponował głosowanie.  
Protokół z XXIII Sesji - został przyjęty 12 głosami „za”, 0 głosów przeciwnych, 1 głos 
wstrzymujący. 
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Ad 5)  Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Waldemar Tomaszewski poinformował, że ostatni czas to głównie prace nad 
projektem budżetu na 2017 rok. Pierwsze posiedzenie w sprawie budżetu odbyło się               
27 października br., gdzie zostały omówione wnioski dyrektorów szkół, Radni 
zapoznali się również z wnioskami złożonymi przez sołtysów, radnych oraz 
mieszkańców gminy. Radni zapoznali się także z funduszem sołeckim, z tych 
wniosków przeanalizowanych przez Radnych został sporządzony protokół, w którym 
było zasugerowane jakie prace należałoby podjąć w przyszłym roku.  
18 listopada Radni otrzymali budżet, który Wójt złożył na ręce Przewodniczącego                    
15 listopada, został on także przekazany Regionalnej Izbie Obrachunkowej  w związku 
z powyższym Radni mieli miesiąc czasu, żeby przeanalizować budżet. 15 grudnia 
odbyło się posiedzenie komisji na którym dalej Radni pracowali nad projektem 
budżetu. Rada widząc pewne oszczędności uznała, że do tego budżetu można jeszcze 
coś wprowadzić. Dzisiaj zostanie odczytana opinia Rady, która jasno przedstawi jakie 
autopoprawki zostaną wprowadzone.  
 Ponadto Przewodniczący poinformował, że Komisja Statutowa pracuje nad 
zmianami w Statucie, komisja odbyła dwa posiedzenia, do końca stycznia będą zmiany 
w statucie przedstawione Radzie.  
 Poza tym Przewodniczący dziękował za wszystkie zaproszenia na uroczystości, 
wigilie, imprezy.         
 

 Pan Tomaszewski oddał głos Radnemu Powiatowemu panu Marianowi Walkiewiczowi, 
który w imieniu Rady Powiatu i Wielkopolskiej Izby Rolniczej wręczył Wójtowi Gminy 
panu Aleksandrowi Podemskiemu odznaczenie, za wieloletnie zaangażowanie i osobisty 
wkład w prace na rzecz Wielkopolskiej Izby Rolniczej.  

 
Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Wójt Gminy dziękował serdecznie za odznaczenie. Następnie informował,                      
że przedmiotem dzisiejszej Sesji będzie przede wszystkim budżet, zawsze są starania 
aby ten budżet uchwalić przed rokiem poprzedzającym i dlatego w tym roku również 
są takie starania, aby od stycznia działać już z nowym budżetem. Aby omówić  budżet 
odbyła się komisja, podczas której były aktywne działania na rzecz przygotowania tego 
budżetu. W ramach autopoprawek wprowadzono jeszcze pewne pozycje. W tym roku 
parę rzeczy z budżetu wypadło, m.in. sprawa wysypiska w Elżbietowie, nie była 
wykonana również ulica Kościelna w Nowym Mieście, wykonawca zapłacił karę 
umowną, ale do tej ulicy się wróci w okresie wiosennym. Te oszczędności                                     
z tegorocznego budżetu pomogą spokojnie te zadania w przyszłym roku wykonać.  
Zapewne ten przyjęty budżet będzie kilkakrotnie zmieniany, bo jak każdy wie średnio 
co dwa miesiące w ciągu roku jest on zmieniany.        
 
Ad 7) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 
 Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich- Skarbnik Gminy po czym                       
w związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania.  
 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XXIV/142/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
29 grudnia 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 8) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 
lata 2016-2019. 
 Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich- Skarbnik Gminy po czym                         
w związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania.  
 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XXIV/143/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
29 grudnia 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 W tym miejscu głos zabrała pani Elżbieta Mnich, która omówiła projekt 
budżetu na rok 2017 oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2017-2020.  

 
Ad 9) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2017-2020. 

Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu                             
SO-0957/58/10/Ln/2016 z dnia 15 grudnia 2016 w sprawie wyrażenia opinii o 
projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2020 Gminy Nowe Miasto n. 
Wartą odczytał Przewodniczący Rady pan Waldemar Tomaszewski. 

 Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    
 
Ad 10) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 
budżetowej. 

Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu                             
SO-0952/58/10/Ln/2016 z dnia 15 grudnia 2016 w sprawie wyrażenia opinii o 
projekcie Uchwały budżetowej Gminy Nowe Miasto n. Wartą na 2017 rok odczytał 
Przewodniczący Rady pan Waldemar Tomaszewski. 

 Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    
 
Ad 11) Odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia 
opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy. 

Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu                             
SO-0951/87/D/10/Ln/2016 z dnia 15 grudnia 2016 w sprawie wyrażenia opinii o 
możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy Nowe Miasto n. Wartą odczytał 
Przewodniczący Rady pan Waldemar Tomaszewski. 

 Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    
 
Ad 12) Odczytanie opinii Komisji Rady Gminy. 
 Opinię Komisji odczytała Przewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej 
pani Zofia Kędziora w treści jak niżej: 
Projekt budżetu został doręczony Radnym 15 listopada 2016 roku. Celem omówienia 
budżetu odbyło się jedno posiedzenie wspólne komisji – dnia 15 grudnia 2016 r.  
W posiedzeniu udział brały połączone Komisje:  
1. Komisja Rewizyjna, 
2. Komisja Finansowo- Gospodarcza, 
3. Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia, 
4. Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Porządku Publicznego. 
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Pani Elżbieta Mnich - Skarbnik Gminy oraz Pan Aleksander Podemski - Wójt 
Gminy na posiedzeniu dnia 15 grudnia 2016 r. szczegółowo omówili przygotowany 
projekt budżety. Przedstawiono radnym: 
-  plan dochodów budżetu Gminy na 2017 rok, 
-  plan wydatków budżetu Gminy na 2017 rok, 
-  dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej  

i innych zadań zleconych Gminie odrębnymi ustawami w 2017 roku, 
-  dochody budżetu państwa związane z realizacją zadań zleconych jednostkom 
 samorządu terytorialnego w 2017 roku, 
-  dochody z tytułu dotacji celowych z budżetu państwa na realizację własnych 
 zadań Gminy, 
-  wydatki związane z realizacją własnych zadań bieżących finansowanych                          
 z dotacji celowych z budżetu państwa w 2017 roku, 
- przychody i rozchody gminy w 2017 roku 
-  zestawienie planowanych kwot dotacji udzielonych z budżetu gminy w 2017 

roku jednostkom sektora finansów publicznych i jednostkom spoza sektora 
finansów publicznych, 

-  dochody z wpływów z tytułu opłat i kar, o których mowa w art. 402 ust.4-6 
 ustawy Prawo ochrony środowiska oraz finansowane nimi wydatki na zadania z 
 zakresu ochrony środowiska, 
- zestawienie wydatków funduszu sołeckiego z podziałem kwot oraz określeniem 

przedsięwzięć do realizacji dla poszczególnych sołectw na 2017 rok,  
-  wydatki majątkowe gminy na 2017 rok, 
-  przewidywane planowanie dochodów w 2016 roku oraz planowane dochody na 

2017 rok, 
Ponadto Pani Skarbnik przedstawiła Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą na lata 2017-2020. 
Po analizie projektu budżetu na 2017 rok oraz Wieloletniej Prognozie Finansowej na 
lata 2017-2020 odbyła się dyskusja. 
Komisje Rady zaproponowały następujące autopoprawki do budżetu na rok 2017.  

 Remont ulicy Bednarskiej w Nowym Mieście nad Wartą zamiast ulicy do lasku 
Guć (już wprowadzonej do projektu budżetu). 

 Remont drogi w Kolniczkach w kierunku Jadwigowa od Kościoła do cmentarza.  
 Remont drogi w Wolicy Nowej od drogi powiatowej (Klęka- Żerków w stronę 

bloków). 
 Remont chodnika w Aleksandrowie oraz poszerzenie pasa drogi o chodnik                            

w miejscowości Dębno i Chocicza ( zakup materiału częściowy/ulica Leśna). 
 Odwodnienie pałacu w Klęce.  

Środki finansowe na realizację zaproponowanych autopoprawek Komisje Rady 
wskazały z nadwyżki budżetowej, która na koniec roku 2016 będzie większa niż jest                       
w projekcie budżetu jaki istnieje, gdyż wiele zadań które były planowane do realizacji 
w 2016 roku nie będzie wykonane. Będą to środki w wysokości około 600 tys. zł.  
Komisje Rady zaproponowały aby, po przyjęciu przez Radę Gminy budżetu na 2017 
rok umieścić na stronie internetowej Urzędu Gminy informację o planowanych 
inwestycjach w 2017 roku. Komisje wnioskują, aby przetargi na inwestycję rozstrzygać 
do końca II kwartału 2017 roku, a wykonanie zadań do III kwartału. 
Komisje Rady Gminy:  
1. Komisja Rewizyjna, 
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2. Komisja Finansowo- Gospodarcza, 
3. Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia, 
4. Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Porządku Publicznego. 
stwierdzają na podstawie przedłożonego projektu budżetu na 2017 rok oraz Opinii 
Regionalnej Izby Obrachunkowej, że projekt budżetu Gminy Nowe Miasto nad Wartą 
na 2017 rok został przygotowany zgodnie z wymogami prawa. W związku                               
z powyższym komisje pozytywnie opiniują projekt budżetu na 2017 rok oraz Plan 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2020.  
Przewodniczący Komisji            Przewodniczący Komisji  
Rewizyjnej              Finansowo- Gospodarczej 
/-/ Mirosław Ratajczak            /-/ Zofia Kędziora 
 
Przewodniczący Komisji     Przewodniczący Komisji  
Oświaty, Kultury i Zdrowia    Ochrony Środowiska,  
/-/ Artur Borkowski                                            Rolnictwa i Porządku Publicznego 
                            /-/ Jacek Nyczke 
 
Ad 13) Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie opinii i wniosków 
Komisji Rady oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 
budżetowej. (Stanowisko to zawiera również ewentualne autopoprawki do projektu 
uchwały budżetowej). 
 Pani Skarbnik odczytała wniesione do projektu uchwały budżetowej 
autopoprawki: 

 Remont ulicy Bednarskiej w Nowym Mieście nad Wartą zamiast ulicy do lasku 
Guć (Już wprowadzonej do projektu budżetu)    - 150 000,00 zł 

 Remont drogi w Kolniczkach w kierunku Jadwigowa od Kościoła do cmentarza 
 Remont drogi w Wolicy Nowej od drogi powiatowej (Klęka- Żerków w stronę 

bloków).         - 250 000,00 zł 
 Remont chodnika w Aleksandrowie oraz poszerzenie pasa drogi o chodnik                            

w miejscowości Dębno       - 200 000,00 zł 
 Odwodnienie pałacu w Klęce.         - 50 000,00 zł 

Środki finansowe na realizację zaproponowanych autopoprawek Komisje Rady 
wskazały z nadwyżki budżetowej. Będą to środki w wysokości około 600 tys. zł.  
 
Ad 14) Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i wniesionymi 
autopoprawkami. 

 Radna Zofia Kędziora wyraziła pozytywna opinię o przyszłorocznym budżecie, 
dziękowała za pracę na tym projektem pani Skarbnik,  oraz dodał, że Rada jest 
bardzo zadowolona z faktu, że wprowadzono do budżetu w formie 
autopoprawek wnioski Rady, po raz pierwszy budżet przygotowany był  przy 
wspólnej pracy i opinii Wójta oraz Rady.  

 Radny Jacek Nyczke informował, że budżet Biblioteki Publicznej na rok 2017 jest 
porównywalny z tegorocznym budżetem, a wiadomym jest że odeszła na 
emeryturę pani Dyrektor, stan etatów był 5,35 a jest 5,50 z czego to wynika, czy 
doszło jakieś zatrudnienie.   
 Pani Małgorzata Pacholska Dyrektor Biblioteki wyjaśniła, że wiąże się to                       
z powrotami pracowników z urlopu rodzicielskiego.  
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 Radna Agnieszka Król wyraziła nadzieję, że będzie wyrazicielką myśli 
wszystkich radnych dziękując pani Skarbnik, za tak wspaniałe spięcie budżetu, 
łącznie z poprawkami radnych, za wszystkie godziny po pracy itd.                         
Radna serdecznie dziękowała.  

 Przewodniczący Rady informował, że tak jak poprzednicy cieszy się z faktu,               
że w przyszłorocznym budżecie uwzględniono autopoprawki Radnych, w pełni 
zostały uwzględnione wnioski w sprawie szkół. W związku z niewykonaniem 
niektórych zadań w tym roku stworzyła się szansa, że w przyszłym roku do tego 
budżetu można dołożyć kilka niezbędnych zadań do realizacji na terenie gminy. 
Chcąc wprowadzić autopoprawki do budżetu należy wskazać środki finansowe                    
i tak Rada uczyniła wskazała nadwyżkę budżetową. Tak jak pan Wójt i pani 
Skarbnik mówili zapewne w ciągu roku, budżet kilkakrotnie będzie 
korygowany. W autopoprawce nie jest uwzględniony chodnik w Chociczy, ale 
zamiar jest taki, że jak zostaną środki z chodników to wtedy te pieniądze zostaną 
przekazane na zakup materiału na budowę chodnika na ulicy Leśnej                                
w Chociczy. Należy dodać, że ze środków funduszu sołeckiego sołectwa bardzo 
dużo przeznaczyły na infrastrukturę, czyli oświetlenie i drogi.     

 
Ad 15) Głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Wójta. 

Za wniesionymi autopoprawkami opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów 
przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 
 
Ad 16) Głosowanie wniosków Komisji Rady Gminy nieuwzględnionych przez Wójta                          
w autopoprawce.  
 W związku z brakiem wniosków, Przewodniczący przeszedł do punktu 
kolejnego. 
 
Ad 17) Przyjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-
2020.  
 Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich- Skarbnik Gminy po czym                         
w związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania.  
 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XXIV/144/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
29 grudnia 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 18) Przyjęcie uchwały w sprawie budżetu na 2017 rok. 
 Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich- Skarbnik Gminy po czym                         
w związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania.  
 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XXIV/145/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
29 grudnia 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 W tym miejscu Przewodniczący ogłosił 10-cio minutową przerwę.  
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Ad 19) Przyjęcie uchwały w sprawie Planów Pracy Komisji Rady Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą na rok 2017. 
 Projekt uchwały omówił pan Waldemar Tomaszewski Przewodniczący Rady                 
po czym w związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania.  
 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XXIV/146/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
29 grudnia 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 20) Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 
dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy Nowe Miasto nad Wartą.  
 Projekt uchwały omówił pan Waldemar Tomaszewski Przewodniczący Rady                 
po czym w związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania.
 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XXIV/147/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
29 grudnia 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 21) Przyjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół                 
i placówek oświatowych niepublicznych oraz publicznych prowadzonych przez inne 
niż jednostka samorządu terytorialnego organy oraz trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości pobrania i wykorzystywania udzielonej dotacji. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady po czym poinformował, że różni 
się on od projektu, który Radni otrzymali na posiedzeniu wspólnym komisji w dniu             
15 grudnia. Następnie pan Tomaszewski głos oddał pani Skarbnik, która szczegółowo 
omówiła uchwałę. Po zakończeniu wypowiedzi pani Skarbnik, Przewodniczący 
otworzył dyskusję. W związku z brakiem pytań pan Tomaszewski zarządził 
głosowanie za przyjęciem uchwały ws. ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 
dla publicznych przedszkoli prowadzonych przez osoby prawne inne niż Gmina Nowe 
Miasto nad Wartą lub osoby fizyczne oraz zakresu i trybu kontroli prawidłowości ich 
pobrania i wykorzystywania. 
 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XXIV/148/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
29 grudnia 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 22) Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/219/2013 Rady 
Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 28 listopada 2013 r.  
 Projekt uchwały omówił pan Waldemar Tomaszewski Przewodniczący Rady                 
po czym w związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania.
 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XXIV/149/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
29 grudnia 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 23) Interpelacje Radnych. 
 Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie wpłynęły w związku z czym 
przeszedł do punktu kolejnego. 
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Ad 24) Wolne głosy i wnioski. 

 Radny Jacek Nyczke pytał Radnego Walkiewicza czy Rada Powiatu uchwaliła 
przyszłoroczny budżet i czy przewiduje się w nim jakieś inwestycje na terenie 
Gminy Nowe Miasto.  
 Radny Powiatowy pan Marian Walkiewicz informował, że budżet jest już 
uchwalony i w pierwszej kolejności planowane są środki na przebudowę drogi 
w Aleksandrowie. Prace na tej drodze już trwają, pas drogi został poszerzony, 
wykonywane jest odwodnienie, wiosną jak poprawią się warunki atmosferyczne 
będzie wyłożona nakładka. Planuje się też budowę chodnika przy wspólnym 
udziale z gminą. Ponadto planowane są środki na projekt przebudowy dróg 
powiatowych w miejscowości Chwalęcin- Tokarów-Szypłów, powiat zastanawia 
się czy nie przedłużyć tej inwestycji do Kruczyna i Chromca. W między czasie 
remonty drobne, uzupełnienia, jakieś nakładki na pewno będą wykonywane, 
chodzi tu m.in. o drogi w Wolicy Koziej, droga z Kruczyna do Skoraczewa.  

 Przewodniczący Rady informował, że należałoby zwrócić już uwagę na drogę 
powiatową Klęka- Żerków. Tworzą się tam już drobne ubytki w asfalcie, aby 
zapobiec dużym dziurom lepiej uzupełniać te małe.   
 Pan Walkiewicz zapewniał, że będzie nad tym pracował, aby te drogi 
doprowadzić do porządku. 
 Wójt dodał, że wypowiedź pana Walkiewicza pokrywa się z niedawnymi 
rozmowami ze Starosta. Ponadto Wójt prosił o wycięcie krzewów właśnie przy 
tej drodze Klęka-Żerków, oraz o uzupełnienie znaków przy drogach 
powiatowych.   

 Radny Marek Mroziński informował, że droga z Klęki do Radlińca jest bardzo 
rozjechana, ponieważ powiat Pleszewski i Jarociński cały ciężki transport 
prowadzi na nasze drogi gminne i powiatowe. Pobocza są zupełnie rozjechane.  

 Pan Waldemar Tomaszewski informował, że w listopadzie były prowadzone 
rozmowy na temat działki w Nowym Mieście za ulicą Klonową, jest dwóch 
chętnych na zakup tych działek. Czy jest już decyzja Wójta na temat ogłoszenia 
przetargu ograniczonego na zakup tej działki.   
 Wójt Gminy informował, że ten temat był już raz przerabiany, pytanie czy 
koniecznie musimy tą działkę sprzedać, bo może być gniew. Są tam mokradła, 
kiedyś spotkanie się odbyło, ale ci ludzie na tym spotkaniu zgodnie stwierdzili, 
że ma pozostać tak jak jest. Jest zainteresowanie dwóch osób, jeżeli jest 
zainteresowanie to można to sprzedać, ale dużych pieniędzy z tego nie będzie. 

 Na zakończenie Przewodniczący dodał, że komisja statutowa na pewno będzie 
miała posiedzenie jeszcze w styczniu, jeżeli to będzie uzgodnione z panem 
Tomkiem to będzie to 19 stycznia. Posiedzenie komisji odbędzie się 19 stycznia, 
26 stycznia sesja.   

 
Ad 25) Zamknięcie sesji. 
O godzinie 1830 Przewodniczący zamknął XXIV Sesję Rady Gminy. 
  
Protokołowała                 Zatwierdził 
Podinspektor ds. Rady Gminy      Przewodniczący Rady 
Julita Ciarcińska-Wachowiak         /-/ Waldemar Tomaszewski 
 


